
Referat af generalforsamling i Jacobsmindevejs vejlaug 

  
Tirsdag 23. april 2019 kl. 20 - 21.30  

 

Humlebæk skole, indskolingen – lokale 52 

  
  
Dagsorden var ifølge vedtægterne og så således ud: 
  

1)    Valg af dirigent – Mette/nr. 9 dirigerede mødet, hvor 11 matrikler var repræsenteret. 
2)    Formandens beretning – Fremlagt af Niels Christian/nr. 2, blev godkendt med klapsalver 

3)    Fremlæggelse og godkendelse af regnskab – Peter/nr. 19 fortalte om vejens økonomi og 
budget, regnskabet blev godkendt. 
4)    Godkendelse af kontingent for indeværende år – endte på 800 kr. så der er råd til sten, 
se nedenfor. 
5)    Indkomne forslag til afstemning – Janicke/nr. 3 fortalte om nabohjælpordningen, som 
generalforsamlingen synes godt om, Janicke går videre med at skaffe materiale om 
”nabohjælp”. 
6)    Pasning af vej og fortov i 2019 – vi drøftede 3 emner og nogle underemner; 
1) Sten på fortov trænger til at blive suppleret op. Vi besluttede derfor, at der skal købes 2 
bigbags og kontingent bliver derfor 800 kr. i stedet for de foreslåede 700 kr. nævnt i 
indkaldelsen til mødet. Bestyrelsen vil sørge for indkøbet og give besked om, hvornår og 
hvordan vi lægger det på fortovene på vejen. 
2 a) Kloak. Her blev det drøftet, om der skal sættes penge af til løbende udskiftning af 
regnvandskloak, når behovet opstår. Vi besluttede, at der ikke sættes et årligt beløb af, de 
nuværende kloakker er ret nye og forventes at holde mange år endnu. 
2 b) Kommunen har tidligere varslet, at der skal graves kabler ned i fortovet på en stor del 
af vejens sydlige ende, det er åbenbart sat i bero. Formanden for bestyrelsen fik til opgave 
at høre kommunen, om planerne er skrinlagt eller hvornår det kan forventes at gå i gang. 
2 c) Fælles arbejdsdag: rensning af kloakker så de er klar til sommerens skybrud. Vi aftalte 
at mødes søndag 9.6.19 klokken 11 ude på vejen. 
3) Snerydning. Vi vedtog at fortsætte med en abonnementsordning som hidtil. 
7)    Valg til bestyrelse og suppleanter: Niels Christian/nr. 2 (formand) blev valgt sidste år. 
Peter/nr. 19 (kasserer) modtog genvalg til posten. Poul/nr. 17 (sekretær) afløses på posten 
af Janicke/nr. 3. Vi fortsætter med suppleanterne Mette/nr. 9 og Bodil/nr. 10 

  
  

  
  


